
Osnovna šola Mengeš 

 
SVET STARŠEV 

 

Štev.: 900-3/2023/4 

 
ZAPISNIK 

 
2. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki je bila  

v četrtek, 25. 1. 2024, ob 18. uri v učilnici 29 
 
Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti) 
 
Predsednik je pozdravil prisotne člane in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED 

 1. Obravnava in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev (šolsko leto 2023/2024) 
 2. Poročilo o tekočih zadevah (sušenje po poplavah, gradnja novih prostorov) 
 3.  Pobude in vprašanja staršev (NPZ, celoletni testi, nadomeščanja) 
 4. Predlog sprememb poslovnika sveta staršev 
 
SKLEP: Svet staršev je dnevni red potrdil. 
 

K tč. 1) Sprejem zapisnika 1. seje š.l.2023/2024 
Starši so soglasno sprejeli zapisnik prejšnje seje. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je potrdil zapisnik 1. seje. 
 
K tč. 2) Poročilo o tekočih zadevah 
 
Predsednik poroča, da so šolski prostori posušeni, edino kar ostaja je še garderoba in WC v 
športni dvorani. V njej bo potekala letošnje Mengeška Marela. 
 
Gradnja novih prostorov (kuhinj, učilnice…) na področju stare telovadnice se je že začela.  
 
Šolski red, vzgojni načrt in poslovnik sveta staršev so že zastareli, zato jih bomo v letošnjem 
šolskem letu prenovili. Prva dva bo pripravila šola in jih poslala v pregled in pripombe, poslovnik 
sveta staršev je na Dropboxu za pregled (stari poslovnik je iz leta 2009). 
 
K tč. 3) Pobude in vprašanja predstavnikov razredov – staršev. 
 
Teme so bile obravnavane po sklopih, ki so zbrani v dokumentu dostopnem na Dropboxu. 
 
Prevoz s kombijem 
 
Domenjenega sestanka predstavnikov staršev, župana in Slaparja ni bilo, ker so se starši odločili, 
da sestanka ne potrebujejo, predvsem zato ker bo letos nov razpis za prevoznika, na katerem 
lahko starši aktivno sodelujejo (tako z predlogi razpisa, kot z iskanjem kandidatov). Ker je kar nekaj 
staršev izrazilo pripravljenost, da krijejo del stroškov prevoza in se njihove otroke vozi v šolo iz 
oddaljenih lokacij (ker občina ni dolžna oz. pripravljena kriti stroškov, zaradi takih ali drugačnih 
dejstev). Ker po mnenju staršev prihaja do diskriminacije različnih delov OM (Loka, Topole, 
Dobeno), predlagamo naslednje sklepe: 
 
SKLEP 2: Med starši se izvede anketa pripravljenosti delnega kritja stroškov prevoza. 
 
SKLEP 3: Občinsko upravo se vpraša za mnenje, ali možnost sofinanciranja obstaja, nato 
se najde rešitev, ki bo ustrezala večini. 
 
Nadalje starše zanima, koliko šola plača za avtobusne prevoze za ekskurzije in šole v naravi. 
 

 



SKLEP 4: Šola naj pripravi spisek stroškov prevoza, ki jih je imela v tekočem letu. 
 
Jutranje varstvo in OPB 
 
Prav tako starši opažajo, da veliko otrok ostaja pred vrati šole, ker je se le ta odpre 7:15, čeprav je 
jutranje varstvo od 7:00 ure naprej. Sprašujejo se, kaj se je spremenilo, da otroci ne morejo več v 
šolo in iz nje, kot se je to dalo pred korono. Podoben problem je v popoldanskih urah, ko se otroke 
iz OPB lahko samo ob določeni uri, kar staršem ne ustreza. Pred korono teh težav ni bilo, sedaj 
pandemije ni več, kje je težava – vstop v šolo je staršem namreč onemogočen. Prav tako 
predlagamo zopet vpeljavo reditelja, ki bi šel po otroka, če to ni mogoče rešiti drugače. Starši 
prvošolčkov opažajo tudi, da v nekaterih primerih njihovi otroci zjutraj niso sprejeti primerno, saj so 
še vedno prestrašeni in nesamostojni, prav tako v času prevzema po končanem pouku starši ne 
morejo dostopat do garderob, da bi pobrali oblačila, čevlje in si morda ogledali njihove izdelke. 
 
SKLEP 5: Svet staršev želi odgovor, kaj se je spremenilo, da starši in otroci nimajo enakega 
režima in ne enakega dostopa do šolskih prostorov, kot pred korono. 
 
Prehrana 
 
Starši so poudarili, da je odjava prehrane, v primeru bolezni otroka potrebna pred 9 uro, kar se 
sicer lahko naredi preko spletne pošte, vendar šola velikokrat odgovori, da je bilo odjavljeno 
prepozno. Priznavajo tudi, da v večini primerov zadostuje klic v tajništvo, vendar veliko staršev 
tega v delovnem času ne more storiti.  
 
SKLEP 6: Svet staršev predlaga, da čas odjave od prehrane za tekoči dan podaljšajo, prav 
tako pa, da odjava preko maila velja ravno tako kot klic. 
 
Nadalje starši opažajo, da je za malico veliko kruha. Predlagajo, da bi se namesto kruha ponudilo 
alternativna živila. Prav tako predlagamo, da se za otroke z raznimi prilagoditvami ponudi bolj 
raznovrstno prehrano (največkrat dobijo samo žemljo). 
 
Varnost otrok 
 
Ker se v okolici šole dogajajo različne kraje koles, skirojev, torb in podobno, ter se v bližini večkrat 
zadržujejo različne skupine, ki v ta okoliš ne sodijo, svet staršev predlaga uvedbo video nadzora 
ter izgradnjo kolesarnice ob novem prizidku, ki ga gradijo. 
 
SKLEP 7: Svet staršev predlaga uvedbo video nadzora okolice šole, za zaščito šolske in 
osebne lastnine šolarjev. 
 
SKLEP 8: Svet staršev predlaga izgradnjo enostavne vendar zagrajene kolesarnice za 
učence šole, ki se jo da zaklenit.  
 
Prav tako se starši strinjajo s pregledom šolskih torb, pod nadzorom ravnatelja in šolske 
svetovalke, vendar le v primeru zaznave kršitve oz. utemeljenega suma. O vzroku in ugotovitvi 
mora biti obveščen tudi starš. Predlagamo, da se to vpiše v šolski red. Zapis bomo starši sprejeli 
oz. podali pripombe, ko bo pripravljen. 
 
Medsebojno spoštovanje 
 
Starši predlagajo, da se skupaj z razredniki domenijo za bolj strog režim kaznovanja, predvsem pa 
za sprotno obveščanje staršev o prekrških. Prekrški so predvsem zamujanje, nespoštovanje, 
uporaba telefonov, neprimerna komunikacija… vse to se vnese v šolski red. Za vsak prekršek dobi 
učenec ustrezno opozorilo, za kar je obveščen tudi starš, nato vzgojni ukrep, po pravilniku.  
 
SKLEP 9: Svet staršev predlaga pripravo pravil, ki se jih razloži staršem na naslednjem 
roditeljskem sestanku in tudi razredniku, ki jih potem prenese do učiteljev razreda. 
 
 



Nadomeščanja 
 
Starši zaznavajo, da se v času nadomeščanj izvajajo neprimerne vsebine – predvsem se ne 
pokriva tem, kjer imajo učenci primanjkljaj. Predlagamo, da vsak učitelj pripravi vaje za tekočo 
snov, ki so v primeru njegove odsotnosti v zbornici, oziroma pri nadomestnem učitelju. Med 
zanimiva vsebine sodijo tudi splošne vsebine za širjenje splošne izobrazbe, empatije ipd, vendar 
imajo prednost kritične vsebine, kjer je bilo veliko učnega izpada.  
 
SKLEP 10: Svet staršev predlaga da vsi učitelji pripravijo vaje oz. teme, ki jih učenci v 
primeru njihove odsotnosti obdelajo. 
 
Učbeniki in delovni zvezki 
 
Svet staršev vsako leto sprejme predlagane učbenike, oz da pozitivno mnenje k izboru, vendar se 
starši na gradivo ne spoznajo, oz. se do njega ne opredelijo strokovno. Iz povratnih informacij 
drugih šol in strokovnjakov so starši ugotovili, da je kar nekaj učbenikov in delovnih zvezkov 
zastarelih in da se jih tudi nekateri učitelji izogibajo (npr. za angleški jezik). Delovni zvezki so v 
nekaterih primerih rešeni le na pol, ali pa še to ne. 
 
SLEP 11: Svet staršev poziva vodstvo šole in učitelje, da prenovijo nabor učbenikov in 
delovnih zvezkov in jih posodobijo. 
 
NPZ in poučevanje 
 
Glede na predlagani zakon o upoštevanju NPZ za vpis v srednje šole, starši menijo, da je trenutna 
oblika NPZ neprimerna za merilo znanja učencev. Starši so tudi opozorili, da nekatere učiteljice 
uporabljajo neprimerne prijeme pri poučevanju, predvsem pri matematiki (kričanje) in telovadbi ( 
neprimerne opazke o sposobnosti otrok). Prav tako naj bi v novi športni dvorani izvajali pouk 
telovadbe na neogrevanem parketu, brez blazin (menda tudi umazanih). Prav tako se v primeru 
kršenja pravil določenih učencev, kaznuje ves razred – s spraševanjem, hitenjem pri snovi, 
kričanjem, dodatno nalogo, ipd, kar ni v skladu s smernicami dobrega poučevanja. Vsekakor je 
ustno ocenjevanje v domeni učitelja in je lahko to kazen za motečega učenca.   
 
SKLEP 12: Svet staršev predlaga vodstvu šole, da se z učitelji pogovori o ustrezni 
komunikaciji z učenci, oz. naj v primeru neupoštevanja pravil kaznuje dotičnega učenca in 
ne ves razred. 
 
Starši poročajo o nepripravljenosti nekaterih učiteljev za popravljanje ocen. Popravljajo lahko le 
učenci z negativno oceno, na določen datum, ostali, ki pa z oceno niso zadovoljni, le te ne morejo 
zvišati. 
 
SKLEP 13: Starši naprošajo vodstvo šole, da se o vzrokih takih pedagoških prijemov 
pogovorijo z učitelji in posredujejo odgovor. 
 
Prav tako so starši izrazili željo, da bi se umetniške in tehnične predmete kot je že bilo, ocenjevalo 
le z opisnimi ocenami, saj so otroci različno nadarjeni npr. za glasbo, tehniko, umetnost … Te 
ocene pa prav tako vplivajo na končni uspeh, predvsem pa na samopodobo otrok. Ker je to 
ocenjevanje napisano v zakonu, se bo svet pozanimal pri aktivu, kakšno je mnenje staršev drugih 
šol v regiji. 
 
Statusi 
 
Starši poročajo, da nekateri učenci s statusom, le tega izkoriščajo za izogibanje odgovornosti in 
učenja, predvsem pa s tem škodujejo tistim, ki so statusa res vredni in ostalim učencem, ki jim s 
tem odvzemajo možnosti javljanja in ocenjevanja. Predlagamo tudi, da se vsem učencem omogoči 
dogovor o ustnem ocenjevanju, ne glede na status. Prav tako predlagamo, da se že v začetku leta 
dogovorijo za okvirne datume pisnih testov. 
 



SKLEP 14: Starši predlagajo strožja merila za pridobitev statusa oz. spremljanje 
upravičenosti do tega. Uveden bi moral biti tudi nivo statusa, ki bi določal stopnjo 
ugodnosti. 
 
K tč. 4) Predlog sprememb poslovnika sveta staršev 
Predsednik je staršem predstavil vzroke za spremembo poslovnika ter jih prosil, da le tega 
preberejo in podajo pripombe do naslednje seje, ko ga bodo sprejeli. 
 
 
Predsednik se je zahvalil članom za sodelovanje in zaključil sejo ob 19.30. 
 
 
Zapisala: 
Neža Golob                                                       Predsednik sveta staršev                   
Aleksander Sešek                                                                         Aleksander Sešek 
                               


